
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte 97-08-17 kl 17

Sara Andersdotter
Maja Garde
Berndt Holmqvist (t.o.m. pkt 6)
Magnus Lindén
Åke Lindén
Rasmus Mykleburst
Christer Sandberg
Gert Åkerman

1. Gert hälsade alla välkomna . Kallelsen till mötet skedde i mån av möjlighet med e-post,
vilket tycktes vara orsaken till den låga närvaron.

2. Christer utsågs till sekreterare
3. Förslaget till föredragningslista godkändes
4. Föregående mötes protokoll godkändes. Under §12 noterades att Christer ej hann

skriva underlaget för att nominera till SSFs ungdomsledarstipendium.
5. Ekonomisk redogörelse . Åke lämnade en ekonomisk rapport. Den ekonomiska

ställningen är god. Vi bör finna sätt att omsätta den goda ekonomin i ökad verksamhet.
U-schacks ambition är att få så stor verksamhet som möjligt. Just nu har det
ackumulerats omotiverat mycket överskott.
Årets sommarläger gick med överskott. Utbildningskommittén rekommenderades att
sänka lägeravgifterna till nästa sommar för att öka intresset.
Christer föreslog att U-schack skall utreda inköp av digitalkamera. Syftet skulle vara 2.
- att ersätta den nuvarande (kommersiellt uppköpta) fotograferingen vid Schack-4 finalen
med denna kamera och ideella krafter, och därmed vidga ungdomsverksamheten
- att på sikt reducera en ganska stor kostnad (på 3 år skulle kameran vara betald
U-schacks styrelse var positiv till att en utredning görs. Denna ska behandlas på nästa
möte.

6. Tävlingskommittén .
- Christer gav en kort rapport från Schack-4ans riksfinal, där flera av U-schacks ledare
assisterade som funktionärer. Christer bedömde att arrangemanget hade en hel del
administrativa brister, men reglerna för Schack-4an efterlevdes dock.
- Tävlingen Irsta Open skall byta namn till Västeråsdraget eftersom tävlingen inte
kommer att genomföras i Irsta.
- Inga andra ändringar i tävlingskalendern.

7. Utbildningskommittén .
- Rasmus rapporterade att utbildningskommittén avser att fortsättningsvis skilja mellan
tränare och ledare i utbildningen. Avisikten är att de oerfarna (och oftast yngre) betraktas
som ”tränare” och huvudsakligen ägnar sig åt att lära ut schack, medan de mer
rutinerade (och oftast äldre) blir ”ledare”. De senare är de som tar ansvar för
verksamheten i grupperna, men de kan förstås också lära ut schackregler. Det
diskuterades huruvida åldern har med saken att göra. Rasmus menade att det oftast
finns en koppling mellan ålder och förmåga att ta ansvar, men att det inte var frågan om
en helt strikt åldersgräns (14 år nämndes som gräns).
Nästa års sommarläger kommer också att vara på Fiskeboda. Det kommer att hållas en
förberedelsekurs på Ålandsfärja. Kostnaden för detta blir obetydligt mer än på kursgård
men kan stimulera fler ledare att delta.

8. Nästa utskick . Christer sammanställer och lämnar till Gert senas 31/8 -97.
9. Inkommen post . Inbjudan till ungdomsledarkurs i SSFs regi har inkommit. Rasmus, Per,

Sara och Maja skall anmäla sig för deltagande. U-schack betalar res- och
kurskostnader.

10. Inga övriga frågor
11.Nästa möte blir 14/12 1997 kl 17. Gert tackade för visat intresse och avslutade mötet



Gert Åkerman (ordf) Christer Sandberg (sekr)


